
Efter mange års afhængighed af cigaretter er det endelig med e-cigarettens hjælp lykkedes at 

komme ud af denne usunde vane.  

Det forekommer helt urimeligt, at et - i hvert fald ikke så usundt alternativ - nu skal reguleres med 

så stramme regler, at man efter min mening kaster mange tidligere rygere tilbage i armene på 

tobaksindustrien. 

Jeg har forståelse for, at det ikke skal være tilladt at sælge til unge, men derudover har jeg svært ved 

at se formålet med dette lovforslag. 

Ikke mindst prisen og godkendelsestiden for hvert produkt virker helt urimelig. 
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